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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Kist väktare Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Eric Carlsson
Nyinvald FnollKordförande Felix Hörnfeldt

Nyinvald Farmordförande Marcus Möller

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Emelie Lemann väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Felix Hörnfeldt och Marcus Möller adjungeras in med närvaro- och yttranderätt
och Jonas Bohlin adjungeras in med förslagsrätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Mijo har fixat lite med GSuite, varit på sektionsmöte och gjort lite andra
småsaker.
David var sjuk och har inte gjort så mycket.
Emelie var på SU-möte i måndags. Hon har en punkt till senare. Chalmers får
äntligen kurator, som kommer sitta i SB3. Det är mycket som behöver göras
med den fysiska arbetsmiljön. JämF håller workshop imorgon. I övrigt är det
lite smågrejer
Axel klippte skåp med Emelie och Mijo. Han har jättemånga kvitton att bok-
föra. Det är egentligen inte jättemycket att göra men det tar lång tid. Han har
inhandlat Piffi allkrydda och mötesfika.
Carl har signerat protokoll. Han ska kanske göra en lista över serveringstillstånd
vi behöver söka till innan jul. Han var på KU i måndags. De diskuterade all-
männa värderingssake och corona. Det finns ingenting som är sagt från kårens
sida om det sistnämnda.
Linnea har suttit i karantän (det var sjukt tråkigt) men lämnade landet halv-
vägs igenom. Sen sist har hon svarat på lite mejl och fixat accesser till F-spexet.

§4.2 DP Det är sista misär-Dupen imorgon.

§4.3 F6 Jesper är stolt över sina medsittande som tagit sig upp på morgnarna för jul-
kalendern. Det är starkt. Han känner verkligen att är det nära jullov nu. F6

1



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-18
Styretmötesprotokoll 2021-12-16

Fysikteknologsektionen, Chalmers

ska ha en maxad gasque.

§4.4 FnollK Felix blev invald förra veckan. De medsittande är taggade. Ovvarna är beställ-
da. Boss har sagt att fluffet inte får beställas än.
Emma ska skriva sin överlämning skrivs snart.

§4.5 SNF Albert vill protokollföra att Finform kom och lämnade det nya numret på
mötet.
SNF hade möte med PA i måndags. De pratade om att Hegarty är nya exami-
natorn i diskret matematik. SNF har kikat på extra föreläsnings- och övnings-
tillfällen inför janalysomtentan och taggar SNFika. Albert var på FUM i går.
Mer om det kommer senare.

§4.6 Foc Foc har gjort väldigt mycket så de är ganska utslagna. De sålde NFT:s på
sektionsmötet.

§4.7 FARM Eric berättar att FARM har haft inval. De sitter med överlämningar.
Marcus har blivit invald. Han taggar jul.

§5 Focs flipper förvarings
palaver

Jonas informerar om att ”palaver” är en bråkig diskussion eller överläggning.
Någon ringde om flippren som står i skyddsrummet och frågade om Foc kunde
hämta dem, för de får inte längre stå där. Från början fick de stå där en vecka
men de har stått där i en månad nu.
Jonas undrar om ett kan stå i styretrummet och ett i focrummet. Det blir
kanske lite trångt, men ett tag hade Foc fyra flipper i styretrummet och det
fick plats. De flyttar i sådana fall hit dem måndag nästa vecka. Annars får de
hyra raum.
Får Foc ställa sina flipper här? Mijo tycker det är bra, för då blir det svårt att
komma in i styretrummet och det blir mindre skräpigt.

§6 Preliminärt datum
stormöte

David frågade i chatten med några ordförande om möjligheten att ha stormöte
LV1, men har fått svar att det nog inte blir LV1 för folk är borta. Han ber
folk att inte boka in nåt LV2. Det är lite godtyckligt vilken dag det blir men
söndagar brukar fungera bra. Felix frågar vad ett stormöte är och David för-
klarar att det är lite som ett styretmöte men med alla sektionsaktiva. Mötet
diskuterar olika tider.

§7 Access för organisatör i
FnollK

Emma förklarar: organisatören är bilansvarig under mottagningen och det var
jobbigt att inte ha någon nyckel till kassörsrummet där bilnyckeln befinner sig.
Linnea tycker det är en bra idé. Albert likaså, men föreslår att organisatören
inte ska ha nyckel hela året för att det inte ska bli så mycket spring i kassörs-
rummet. Linnea tycker det låter lite jobbigt att behöva hålla reda på när den
nyckeln ska lämnas ut och tillbaka. Albert anser en kompetent sekreterare kan
lösa det. Emma vill inte ha två kontraktskrivningar m.m. och tror att organi-
satören inte kommer att göra något ovettigt i kassörsrummet så det gör inget
om organisatören har nyckel.
David yrkar på att organisatören ska få en nyckel som går till FnollK-rummet
och kassörsrummet. Linnea är inte nöjd med formuleringen och yrkar på att
ge organisatör i FnollK access till kassörsrummet.
Beslut: att ge organisatör i FnollK access till kassörsrummet.

§8 Uppföljning
verksamhetsplan

Carl vill titta igenom verksamhetsplanen och se till så att vi gör det vi sa att
vi skulle göra.
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§8.1 Nyhetsbrev Emelie har pratat med andra SAMO om det. För dem kommer det månadsvisa
nyhetsbrev om vad som händer på sektionen. Hon tycker att det låter som en
bra grej.
Mijo var på InfU där de diskuterade nyhetsbrev och de var inte lika positivt
inställda. En gång i månaden funkar men en gång i veckan är lite spammigt.
Alberts tanke var antingen en gång per läsperiod eller månad, där man får
information om saker som händer den perioden, t.ex. aspningar, arr eller saker
som Student Voice. Emelie gillar den idén.
Carl tycker inte att vi behöver ta ett beslut i frågan.

§8.2 Kårens ekonomipaket Carl undrar hur status ser ut för ekonomipaketet. Axel svarar att det kommer
bli ett kassörsmöte någon gång om det. Det är inte garanterat när det blir klart
eller ens om det händer.

§8.3 Äskningspotten Axel säger att det är lite oklart. Det finns delar av äskningspotten som inte
riktigt är äskningspotten och folk äskar för saker som är del av andra budgetar.

§8.4 Kommunikationspolicy Mijo har jobbar för att ftek-användandet ska öka. Han har lärt flera om hur
ftek fungerar och det är många som lägger upp där nu, särskilt FIF.
Han har tänkt på delen om engelska. Frågan är vad man vill göra för PR på
engelska, för om man har det och arret är på svenska är det tråkigt. Emelie
vill ta upp det med JämF. Carl tänker att man kan ha ett eller två riktade
arrangemang för engelskspråkiga och se hur intresset är.
Han fortsätter med att påpeka att det finns vissa sektioner där styret lagt
oheligt många timmar på att översätta dokument. Emelie tycker det är bra att
översätta dokument, men Carl säger att det kan vara svårt med t.ex. stadgar.
Mijo säger att på InfU föreslog de att arr som DuP:ar kan översättas till eng-
elska eftersom det inte är något på själva arret som behöver översättas. Det
räcker med att översätta PR vilket bara tar fem minuter extra.
Albert påpekar att kåren har en kommunikationspolicy som gäller även för sek-
tioner. FUM har en arbetsgrupp som ska hantera den, som han sitter i. Albert
håller med om att det skulle bli konstigt med engelsk PR för ett svenskspråkigt
arr och säger att vi kan testa att ha ett arr på engelska och se om det finns
intresse för fler.
Carl tycker att vi rullar vidare.

§8.5 Kortare sektionsmöten Emelie undrar om man kan dela upp det som andra sektioner gör så att det
blir två kortare möten.
Albert svarar att man kan det, i en optimal värld. Problemet är deltagare. Om
man har ett möte med propositioner och motioner och ett möte med inval finns
det en risk att folk går på invalsmötet men inte prop-/motmötet för att det
är ”tråkigt”. Carl undrar om man kan ta upp verksamhetsberättelse, budget,
ansvarsfrihet och liknande saker på ett separat möte. Albert svarar att det
kan bli svårt att få mötet beslutsförigt. Man behöver 25 personer exklusive
styret. Dessutom, det som tar långt tid är prop/mot och inval, så det vore den
naturliga uppdelningen.
Emelie säger att elektro delar upp mötet mellan prop/mot och inval och det
har uppskattats på sektionen.

§8.6 Aktivera
sektionsmedlemmar

Emelie har tittat på mejlet vi fick från Piff & Puff för länge sen, om bland
annat hur man underlättar skapandet av nya föreningar.

§8.7 Miljö- och
hållbarhetspolicy

Axel har sett till att sektionsmötesbesluten baserade på policyn följs; vi har
börjat subventionera vegetarisk mat. Carl säger att vi även behöver utvärdera
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policyn.

§8.8 Arbetsbelastning och
psykosocial hälsa

Emelie har tittat på skapandet av studiegrupper vilket har uppskattats.
Stödgruppen arbetar och har arbetat bra med förebyggande arbete och stöd-
arbete för den psykosociala hälsan.

§8.9 Jämlikhet JämF har inte hunnit så mycket det första halvåret. Efter jul kommer de för-
hoppningsvis hinna med fler saker och Emelie kommer dessutom ha hjälp av
Sanna som tagit på sig mer ansvar.

§9 Uppföljning
sektionsmöte

Det var sektionsmöte förra veckan! Carl undrar om det är något vi behöver
följa upp.

§9.1 Piffi allkrydda Piffi allkrydda är inköpt. Axel säger att det inte är en burk men han tänker
tolka ”en burk” som något som innehåller kryddan. Det är istället en påse, som
finns i kryddskåpet.

§9.2 BalNgt Axel vill ha bra kontakt med BalNgt så de inte gör något dumt.

§9.3 Arbetsgrupp Carl tänker att någon borde ta lite ansvar för köttgruppen och se till att de
sköter sitt arbete. Han undrar om David ska ta det eftersom det blev väldigt
många motioner sist han var med. David har inte så mycket att göra just nu
och kan tänka sig att ta det. Carl: ”Vi kastar in vårt ess”.

§10 Julavslutning Det är dags för julledighet. Carl vill samla ihop det styret behöver tänka på
tills dess.

§10.1 Vad behövs göras innan
julledighet?

Carl undrar över vilka saker som ska fixas innan vi tar ledigt. Jesper säger att vi
behöver ha lite koll på att serveringstillstånden går igenom och blir godkända,
t.ex. för ET-raj. Albert säger att vi behöver någon som har koll på posten.
Mijo erbjuder sig. Kärnstyret hade saker att fixa innan jul: bestämma datum
till stormöte, klippa lås samt fixa ett inlägg till sektionen om hur tillgängliga
vi kommer vara under julen.

§10.2 Tillgänglighet Mijo ska lägga upp något i stil med ”kärnstyret tar ledigt och kommer inte
finnas tillgängliga dessa datum”. Styret diskuterar våra tillgänglighetsnivåer
under julen. Lowe ska ringa Carls föräldrar på fyllan.

§11 Fika Carl undrar om alla har fått pepparkakor. David vill ha glögg via Mijo. En
lussekatt ska skickas.

§12 Övriga frågor

§12.1 FUM Albert har varit på FUM, ett långt och ganska okontroversiellt möte. Det vik-
tigaste som sades rör F6, vilket är motionen om att riva upp beslutet om att
kårhuset endast ska ha könsneutrala toaletter. Ett ändringsyrkande röstades
igenom, vilket var att beslutet skulle stå kvar men att under festligheter som
gasque och FestU ska kårstyrelsen göra det möjligt att ha könsuppdelade toa-
letter, t.ex. genom att sätta upp skyltar. Det är inte något som är relevant för
gasquen imorgon.

§12.2 Gungor Hos de flesta sektioner finns det en gunga i sektionsfärgen. Mijo undrar om det
är kåren som satt upp dem. Emelie svarar att det är varje sektion. Mijo undrar
varför vi inte har satt upp vår.

§12.3 Corona Carl informerar om smittspårning och vad som gäller. Det ligger inget ansvar på
oss att smittspåra. Däremot uppskattar kåren fortfarande om folk rapporterar
att de blivit smittade. Mijo säger att formuläret vi använde under mottagningen
fortfarande finns kvar.
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§13 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:04!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Emelie Lemann
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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